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	 請輸入學號及密碼：Please enter your Student ID number and password

	 學  號
Student ID Number 
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	 密  碼
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 Log in

	  訊  息 
 Message
	.... 請輸入學號及密碼(校務MIS專用密碼) ...

Please enter your Student ID number and Password !!! ("Tamkang University Personalized Portal"：The default password is
the last six digits of your ARC number or your ID number.)

	 注 意  事項  
Special Notice
	1. 運動休閒與競技實務、大二全民國防教育軍事訓練、教育學程、輔系、雙主修等課程及重複修習科目，不列入畢業學分數內；外語能力檢定替代課程(如進修英文、進修日語等)、社團學習與實作課程、榮譽學程課程、大一新生暑期先修課程等，其學分不列入當學期成績二分之一或三分之二學分不及格計算。

2. Sport of leisure and athletic practices, All-out Defense Education Military Training, Teacher Education Programs, Academic Minor,  Academic Double Major and retaken subjects cannot be included in graduate credits. Substitute courses for Foreign languages tests (Such as English Tutorial and Japanese Tutorial), Learning and Practice of Clubs, and Honors Programs will not be included when calculating the one-half or two-thirds of the total credits for expulsion in each semester.
3. 請慎重選課，如逾學期上課達三分之一時始退選，依規定應繳交之學分費不予退還，未繳學分費者應予補繳。
Please enroll your courses carefully. If students skip over one-third classes on a semester, students will be dropped from the course. The credit tuition fee will not refund. The unpaid tuition fee should be paid in accordance with the regulations. 
3. 密碼說明：本系統採「淡江大學個人化入口網」單一帳密驗證。　　　　如果您有密碼問題，請參考「淡江大學個人化入口網」處理說明。
Password description: Please visit 「淡江大學個人化入口網」 for your password setting.
4. 不允許重覆登入選課(重覆時以最後登入為準)。
Repeated log-ins are not permitted. (If you repeated log-ins, the last log-in records will be the standard.) 。
5. 選課完成後，可至校務行政資訊查詢系統查詢最新選課資料。
The table of your current class schedule is displayed for viewing on EMIS at 
   School administration system right after your selection in real time.
6. 選課如有異動，系統會自動E-mail至同學的信箱(學校給的信箱)。
If there’s any change on your enrolled courses, a notification will automatically sent to each student's TKU e-mail.
7. 初選後(開學日)及加退選後，正式選課小表會送至各系所轉交同學。
The Course Enrollment Table is available in your department office or at the web page after first enrollment period and adjustment period. 

	 相關 網站 
Related Links
	1.網路選課系統開放時間 Enrollment Periods
2.課程查詢系統 Course Catalog
3.網路選課系統操作說明 Online Enrollment Instructions

	備  註 
Postscript


	1.選課如有任何問題，請洽教務處課務組【總機:(02)2621-5656，大學部分機:2203至2206,2370，研究所分機:2375】，蘭陽校園學生請洽行政聯合辦公室【總機:(03)987-3088，分機:7002,7003】。
Contact Information: (If you have any further questions)   Tamsui Campus《Tel:(02)26215656,ext for UnderGraduates:2203-6, ext for Graduates:2375》
   Lanyang Campus《Tel:(03)9873088,ext:7002,7003》
2.選課期間每天10:00~11:00為系統維護時間,不開放選課。
The system will be down for maintenance from 10:00 am to 11:00 am during the enrollment period.
4. 本系統只提供大量密集搶課所需,其它選課相關功能,請至相關網站使用。
This system is only available for Select Courses, and other elective related functions, please go to the related links.
4.系統維護：資訊處 校務資訊組
System Maintenance: Office of Information Services Administration Information Section.
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學號 (Student ID)：    姓名 (Name)：            系年班 (Dept/ Class)： 

	開課序號
Control Number
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	訊 息：
Message
	.... 請輸入開課序號後, 再按功能鍵...

Please enter the Control Number before clicking those tools.

	功能鍵
 Toolbar
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 Course Search
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 My Class Schedule
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Log out
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	＊小計＊    共修習 6 科   14 學分 (論文不計) Sum: 6 Subjects 14 Units (Thesis is not included.)
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 訊息： 
Error 
	  
   
 抱歉 !!! Sorry
 輸入密碼錯誤超過3次，請重新登入...
   You have entered an incorrect password three times. You may attempt to log in again.
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  Log in Again 
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